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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„A vasúti pályahasználati díjról"címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Hónig Péter Miniszter Úrhoz .
A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A vasúti pályákon nyújtható pályahasználatidíj-kedvezmények ügyében szeretné k
tájékoztatást kérni .

A vasúti törvény és a díjképzési rendelet elvileg lehetőséget biztosít a nagymértékben
kihasználatlan vasúti pályákon időszakos kedvezmények biztosítására . Ezzel kapcsolatban
kérdéseim a következ ők:

1. Ki biztosíthat kedvezményt? A vasúti törvény ugyanis a pályahálózat üzemeltet őjét (ez
nyilván a vasúttársaság), viszont a díjképzési rendelet a VPE-t (Vasúti Pályakapacitás -
elosztó) jelöli meg a kedvezmény nyújtásáról döntő szervezetként .

2. Ki kezdeményezheti egy vasúti pályaszakasz nagymérték ű kihasználatlanságának
megállapítását? A pályát üzemeltet ő vasúttársaság, a személy- vagy teherszállítás t
végző vasúttársaság, vagy az NKH, esetleg a VPE ?

3. Milyen mutatók alapján döntik el, hogy egy pályaszakasz nagymértékben
kihasználatlan-e, vagy sem?

4. Mekkora az alkalmazható kedvezmények mértéke, s ezt mi alapján határozzák meg ?

Írásbeli kérdés
j 5 .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . január 12 .
Gyopáros Alpár
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